
                                      
Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 28. mar . 2023

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:30

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

JORGE RIBES VICENTE
OCTAVIO TRAVER PERALTA
LUCIANO FERRER PONS
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICENT GRAU REIG
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
YOLANDA POLO DIAZ
MANEL ESTEVE VIDAGANY

Miembros ausentes: 

Pendiente de nombrar
RAFA JIMÉNEZ CÉVOL
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
ALEJANDRO JOSÉ LÓPEZ BELTRÁN
ANTONIO ORTOLA ORTOLA
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR
LIDÓN ALGARRA SOTO
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
MERCEDES CLARÓS VILAR
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Concejal (Vicepresidente)
Concejal (VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Partido Popular - PP)
Persona (Compromis)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
AMPA CP Madre Vedruna
A VV PERI-18 

Vecino (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Persona ( PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (VOX) (*)
Persona (Podem-Esquerra Unida) (*)
Persona (PSPV) 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Lluis Revest (*)
AMPA CP Bernat Artola 
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES Sos Baynat 
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Por el señor Presidente se abre la sesión y antes de pasar al primer punto del
orden del día se procede a la toma de juramento o promesa, según su deseo, del cargo de
vocal del Consejo Municipal del Distrito Este, de la señora Yolanda Polo Diaz que viene en
representación del AMPA CP Madre Vedruna, en sustitución de la señora Teresa Llopis
Rambla.  Para ello se hace referencia al Real Decreto 707/1979, de 5 de abril, por el que
se establece la fórmula de juramento en cargos y funciones públicas.

1º.-  Aprobación del  Acta de la sesión anterior de fecha  25 de  octubre de
2022.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Asuntos Pendientes.

El señor presidente comenta dos temas con relación a la ficha de trabajo que ha
aportado previamente a esta reunión, el señor Esteve de la Asociación de Vecinos Peri-18:

El primer tema hace referencia a un escrito con número de registro de entrada
18372 sobre la existencia de vados de acceso a vivienda.  A este respecto comenta el
señor Presidente que se trata de una cuestión relativa a la regularización de vados. Según
el art. 5 de la Ordenanza de vados. A los efectos de esta Ordenanza constituye vado en la
vía o espacio  de uso público,  toda utilización  o aprovechamiento  especial  del  dominio
público local para el acceso de vehículos a inmuebles, calles particulares o similares y que
se  halle  autorizado  por  el  Ayuntamiento.  Cuando  existan  supuestos  en  los  que  sea
necesario el acceso de vehículos a inmuebles y no concurran los elementos necesarios
para la construcción de vado, por la inexistencia de acera o cualquier otra circunstancia
similar, se aplicarán análogamente las disposiciones de esta ordenanza. Así pues, es por
ello que se pasó la orden de trabajo para el borrado de la línea amarilla y la retirada de la
señalización vertical  que prohibía estacionar en la puerta, dado que lo correcto es que
dichas viviendas soliciten el vado y este se señalice como tal. Parece ser que uno de estos
acceso ya ha procedido a solicitar el vado.

El segundo tema hace referencia a un escrito con numero de registro 17654 sobre
la  circulación  en  la  calle  Carcagente  tramo  C/  Pintor  Soler  Blasco  y  C/  Fernando  el
Católico. A este respecto comenta el señor Presidente que se procedió a señalizar con
doble sentido de circulación el  tramo de calle  antes indicado,  dando así continuidad al
tramo de doble sentido existente entre la Ronda Este y la C/ Pintor Soler Blasco. En la
actualidad se ha establecido la obligatoriedad de girar a la derecha en la intersección con
C/ Fernando el Católico dado el trazado de la vía y que en la intersección hay que cruzar
un 2 +1 y mediana. Se está estudiando, añade, la semaforización con intención de poder
permitir la continuidad de la trayectoria.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene Vicent Grau Reig. El señor Grau pregunta por si se sabe si el parking,
cuando  se  construya  el  Conservatorio  de  Música  será  de  pago.  El  Señor  Presidente
comenta al respecto que no tiene conocimiento de que vaya a ser de pago.

Comenta también el señor Grau que las obras de la Av Lidón han quedado muy
bien, pero sugiere que los bancos que hay allí dispuestos deberían tener respaldo, para
hacerlos  más  cómodos  sobre  todo  para  las  personas  mayores.  El  señor  Presidente
comenta al respecto que la proporción de bancos que hay ahora es de 5 sin respaldo por 1
con respaldo y que se incrementará el número de los que tienen respaldo.

Interviene Yolanda Polo Diaz. La señora Polo comenta que hay mucha suciedad
por los alrededores del CP Madre Vedruna, sobre todo de cacas de perros.

Solicita la presencia de AMU o Policía Local a las 17:00 hora de salida de los
niños  del  colegio,  por  la  calle  Guitarrista  Fortea.  A  este  respecto  comenta  el  señór
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Presidente  que  pueden  solicitar  el  corte  de  la  calle,  pero  será  el  propio  Colegio  el
encargado de gestionar dicho corte, el Ayuntamiento les proporcionará las vallas. El señor
presidente comenta que los padres no podrán estacionar en doble fila sin que sean objeto
de sanción por la Policía Local o AMU. El estacionamiento en doble fila genera más peligro
en ese punto.

Se solicita la colocación de un pulsador en el  semáforo del  paso de cebra de
Chatellerault que cruza el parque de la fuente al Peri-18, algunos niños del colegio han
sido atropellados en ese punto. Parece ser que a las 8:45 los vehículos que bajan de la
ronda pierden visión porque el sol les deslumbra.

Interviene Manel Esteve Vidagany. El señor  Esteve comenta sobre unos temas
que figuran en el  escrito  presentado al  señor  secretario y  que el  señor  presidente  ha
comentado sobre dos de ellos en el punto 2 del orden del día.

Otro  tema es  la  necesidad  de modificar  los  contenedores  verdes de recogida
general de residuos, ya que presentan un aspecto deplorable, algunos rotos y sucios, la
gente mayor no puede levantar las tapas de los mismos.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la sesión,  siendo las veinte
horas y treinta minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y
el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28. mar . 2023

Hora inici/fi: 20:00 / 20:30

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

JORGE RIBES VICENTE
OCTAVIO TRAVER PERALTA
LUCIANO FERRER PONS
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICENT GRAU REIG
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
YOLANDA POLO DIAZ
MANEL ESTEVE VIDAGANY

Membres absents: 

Pendiente de nombrar
RAFA JIMÉNEZ CÉVOL
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
ALEJANDRO JOSÉ LÓPEZ BELTRÁN
ANTONIO ORTOLA ORTOLA
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR
LIDÓN ALGARRA SOTO
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
MERCEDES CLARÓS VILAR
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Concejal (Vicepresidente)
Concejal (VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Partido Popular - PP)
Persona (Compromis)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
AMPA CP Madre Vedruna
A VV PERI-18 

Vecino (Alcaldía)
Vecino (Ciudadanos)
Persona ( PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (VOX) (*)
Persona (Podem-Esquerra Unida) (*)
Persona (PSPV) 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Lluis Revest (*)
AMPA CP Bernat Artola 
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES Sos Baynat 
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 7
FN

H
YD

C
W

EG
C

9J
W

N
A3

G
YQ

E3
N

G
A 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 4

 d
e 

6 



                                      
Pel senyor President s'obri la sessió i abans de passar al primer punt de l'ordre del

dia es procedeix a la presa de jurament o promesa, segons el seu desig, del càrrec de
vocal del Consell Municipal del Districte Est, de la senyora Yolanda Polo Diaz que ve en
representació de l'AMPA CP Madre Vedruna, en substitució de la senyora Teresa Llopis
Rambla.  Per  a  això  es  fa  referència  al  Reial  decret  707/1979,  de  5  d'abril,  pel  qual
s'estableix la fórmula de jurament en càrrecs i funcions públiques.

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 25 d'octubre de 2022.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Assumptes Pendents.

El senyor president comenta dos temes en relació amb la fitxa de treball que ha
aportat prèviament a esta reunió, el senyor Esteve de l'Associació de Veïns Peri-18: 

El primer tema fa referència a un escrit amb número de registre d'entrada 18372
sobre  l'existència  de  guals  d'accés  a  habitatge.  Referent  a  això  comenta  el  senyor
President que es tracta d'una qüestió relativa a la regularització de guals. Segons l'art. 5 de
l'Ordenança de guals. A l'efecte d’esta Ordenança constitueix gual en la via o espai d'ús
públic,  tota  utilització  o  aprofitament  especial  del  domini  públic  local  per  a  l'accés  de
vehicles a immobles, carrers particulars o similars i que es trobe autoritzat per l'Ajuntament.
Quan existisquen suposats en els quals siga necessari l'accés de vehicles a immobles i no
concórreguen els elements necessaris per a la construcció de gual, per la inexistència de
vorera  o qualsevol  altra circumstància  similar,  s'aplicaran anàlogament  les  disposicions
d’esta ordenança. Així doncs, és per això que es va passar l'ordre de treball per a l'esborrat
de la línia groga i la retirada de la senyalització vertical que prohibia estacionar a la porta,
atés que el correcte és que estos habitatges sol·liciten el gual i se senyalitze com a tal.
Sembla ser que un d’estos accessos ja ha procedit a sol·licitar el gual.

El segon tema fa referència a un escrit amb numere de registre 17654 sobre la
circulació  al  carrer  Carcaixent  tram  C/  Pintor  Soler  Blasco  i  C/  Fernando  el  Catòlic.
Referent a això comenta el senyor President que es va procedir a senyalitzar amb doble
sentit de circulació el tram de carrer abans indicat, donant així continuïtat al tram de doble
sentit existent entre la Ronda Est i la C/ Pintor Soler Blasco. En l'actualitat s'ha establit
l'obligatorietat de girar a la dreta en la intersecció amb C/ Fernando el Catòlic donat el
traçat de la via i que en la intersecció cal creuar un 2 +1 i mitjana. S'està estudiant, afig, el
posar semàfors amb intenció de poder permetre la continuïtat de la trajectòria.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé Vicent Grau Reig. El senyor Grau pregunta per si se sap si el pàrquing,
quan es construïsca el Conservatori de Música serà de pagament. El Senyor President
comenta sobre este tema que no té coneixement que vaja a ser de pagament.

Comenta també el senyor Grau que les obres de la Av Lidón han quedat molt bé,
però suggereix que els bancs que hi ha allí disposats haurien de tindre respatler, per a fer-
los més còmodes sobretot per a les persones majors. El senyor President comenta sobre
este tema que la proporció de bancs que hi ha ara és de 5 sense respatler per 1 amb
respatler i que s'incrementarà el número dels quals tenen respatler.

Intervé Yolanda Polo Diaz. La senyora Polo comenta que hi ha molta brutícia pels
voltants del CP Madre Vedruna, sobretot de excrements de gossos.
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Sol·licita  la  presència  de  AMU o  Policia  Local  a  les  17.00  hora  d'eixida  dels
xiquets  del  col·legi,  pel  carrer  Guitarrista  Fortea.  Referent  a  això  comenta  el  señór
President que poden sol·licitar el tall del carrer, però serà el propi Col·legi l'encarregat de
gestionar este tall, l'Ajuntament els proporcionarà les tanques. El senyor president comenta
que els pares no podran estacionar en doble fila sense que siguen objecte de sanció per la
Policia Local o AMU. L'estacionament en doble fila genera més perill en eixos casos .

Se  sol·licita  la  col·locació  d'un  polsador  en  el  semàfor  del  pas  de  zebra  de
Chatellerault que creua el parc de la font al Peri-18, alguns xiquets del col·legi han sigut
atropellats en eixe punt. Sembla ser que a les 8.45 els vehicles que baixen de la ronda
perden visió perquè el sol els enlluerna.

Intervé Manel Esteve Vidagany. El senyor Esteve comenta sobre uns temes que
figuren en l'escrit presentat al senyor secretari i que el senyor president ha comentat sobre
dos d'ells en el punt 2 de l'orde del dia.

Un altre tema és la  necessitat  de modificar  els  contenidors  verds  de recollida
general de residus, ja que presenten un aspecte deplorable, alguns trencats i bruts, la gent
gran no pot alçar les tapes d’estos.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i
treinta minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i el Secretari.

(Document signat electrònicament al marge.)
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